Ref: SH/ 33 /2020 Date:26/05/2020

M/S Jordan Securities Commission M/S Amman Stock Exchange

Greetings,

بورسة عميان الدائسرة الإدارية والالية الديسية ان Y.Y. J. 7 7 السادة بورصة عمان المحترمين. الرقيم المتسلسل،

الرقم: م س / 33 / 2020 التاريخ: 2020/05/26

السادة هيئة الاوراق المالية المحتومين.

تحية طيبة ويد،

Subject: Bank Shares in Al Eqbal Investment Company

We refer to the extraordinary general assembly meeting for Al Equal Investment Company ("EICO") that is to be held on 28 May 2020 for the purposes of discussing the acquisition offer made by United Brands of Shisha Bidco Limited ("Bidco") to acquire the entire share capital of EICO at a price of (12) Jordanian Dinars per share.

We hereby further refer to the disclosure made by EICO on 26 May 2020, thereby announcing that BidCo has amended the acquisition price to be JD (14) per share instead of the price previously offered at JD (12) per share.

الموضوع: أسهم البنك في شركة الاقبال للاستثمار

نشير بموجب كتابنا هذا الى اجتماع الهيئة العامة غير العادي لشركة الاقيال للاستثمار ("الشركة") المقرر عقده بتاريخ 2020/5/28 لأغراض مناقشة عرض الاستعواذ على كامل رأسمال الشركة بسعر استحواذ بواقع (١٢) دينار بالسهم الواحد والمقدم من شركة United) (شركة الاستحواذ). Brands of Shisha Bidco Limited)

كما ونشير الى الاقصاح الصادر عن شركة الاقبال للاستثمار بتاريخ 2020/5/26، ومضمونه أن شركة الاستحواذ قد قامت بتعديل سعر الاستحواذ ليصبح بمبلغ (14) دينار للسهم الواحد بدلاً من السعر المعروض سابقاً بواقع (12) دينار للسهم الواحد،

As the Bank currently owns (3207,198) shares in EICO's share capital (the "Bank's Shares"), we hereby inform you that, in case the extraordinary general assembly of EICO approves the acquisition at the offered price, the Bank will accept to receive the acquisition consideration in respect of (3,000,000) shares in a form of shares to be allotted to the Bank in the entity that owns the entire share capital of Bidco, as opposed to receiving cash consideration, all in accordance with the best interest of the Bank and its shareholders.

وفي ضوء أن البنك يملك حاليا في رأسمال الشركة ما مجموعه (3207,198) مهم، فقد ارتأينا في هذه المرحلة مخاطبتكم لأجل اعلامكم بأنه وفي حال أن تمت الموافقة من قبل الهيئة العامة غير العادية الشركة على عرض الاستحواذ وبالسعر المعروض، فإن البنك سيقيل بأن يستوفى سعر الاستحواذ بخصوص ما مجموعه (3,000,000) سهم من الاسهم التي يملكها وذلك على شكل أسهم متصدر له في الشركة المالكة لكامل رأسمال شركة الاستحواذ بدلاً من ان يتم استيفاء سعر الاستحراذ نقدا، كل ذلك ويحسب ما تعليه مصلحة البذك ومساهميه.

incerely Yours

ink of Jordan PLC

واقيلوا وافر الاحترام ،

بنك الاربن م.ع.م

بنك الأردن, هاتف 6277 656 666 6 962+, فاكس 6291 6569 66 962+, ص. ب 140 2, عمَّان 11181 الأردن Bank of Jordan, Tel. +962 6 569 6277, Fax +962 6 569 6291, P.O. Box 2140, Amman 11181 Jordan Swift: BIORIOAX , Contact center +962 5 580 7777 سورمت: BIORIOAX, مركز خدمت العملاء 5807777 و5026+

bankofjordan.com contactcenter@bankoljordan.com.jo